
Statutární město Děčín 
 

Z á p i s  č. 1/2020 
 

ze zasedání Školské komise konané dne 09.03.2020, od 15:00 hodin, 
budova Magistrátu města Děčín, budova B1, ul. 28. října 1155/2, Děčín I,  

malá zasedací místnost. 

 
Přítomni:  
Mgr. Bc. Alena Tomášková, Ing. Miroslav Dlask, Mgr. Ondřej Michálek, Mgr. Kamila 
Kratochvílová, Bc. Světluše Hochwalderová, Bc. Helena Králíčková, Mgr. Vít Průša 
 
Omluveni: --- 
Nepřítomni: --- 
 
Hosté:  
Jakub Houška, radní města pro sport 
Ing. Ondřej Smíšek, člen rady města pro školství, sociální oblast a IT technologie "smart city" 
 
Organizační pracovník: Hana Kalfářová 
 

 
 
Předsedkyně komise Mgr. Bc. Alena Tomášková shledala, že je Školská komise (dále jen 
ŠK) usnášeníschopná a zahájila zasedání. V úvodu přivítala přítomné, kteří se vzájemně 
představili, a seznámila je s programem jednání. 
 
Program jednání: 

1. Jednací řád školské komise  
2. Statut školské komise 
3. Plán činnosti komise na rok 2020 
4. Různé 

 
Bylo projednáno: 
 

1. Jednací řád školské komise 
V souladu s usnesením rady města byl doplněn jednací řád, s jehož obsahem byli přítomní 
seznámeni. Organizační pracovnice zajistí předložení jednacího řádu ŠK na OPO, oddělení 
organizační.  
Schválení jednacího řádu ŠK: 
Hlasování: pro: 7   proti: 0 zdržel se: 0 
ŠK schvaluje jednací řád školské komise v předloženém znění. 
 

2. Statut školské komise 
Na základě usnesení rady města byl projednán přítomnými členy ŠK statut komise, který byl 
po doplnění odsouhlasen. Organizační pracovnice zajistí předložení statutu na OPO, 
oddělení organizační.  
Schválení statutu ŠK: 
Hlasování: pro: 7   proti: 0 zdržel se: 0 
ŠK schvaluje statut školské komise v předloženém znění. 
 

3. Plán činnosti komise na rok 2020 
Mgr. Bc. Alena Tomášková předložila přítomným návrh plánu činnosti komise pro rok 2020.  
 



4. Různé 
 

 Jakub Houška seznámil komisi o záměru ponechat školní hřiště „otevřená“ veřejnosti, 
s tím, že některá by mohla, na základě průzkumu lokalit školních hřišť, zůstat 
pro veřejnost zavřená. Informoval, že by město mohlo rozšířit stávající smlouvu 
se ZAS, která by v rámci smluvené činnosti dohlížela i na školní hřiště. 
K tomuto bodu proběhla diskuse.  
 
Doporučení ŠK, které z diskuse vyplynulo: V případě rozšiřování kamerového 
systému ve městě (napojení na MP), je nutné zařadit do tohoto systému i objekty 
školních hřišť. 
 

 Ing. Smíšek komisi informoval o současné přípravě „promo balíčku“ (náborový 
balíček). Požádal pracovnici odboru školství a kultury, aby rozeslala členům ŠK 
informace k současnému přehledu aprobovaných pedagogů na základních školách 
a požádal členy komise o jejich případné náměty, co by mohla nabídka „promo 
balíčku“ obsahovat. 
 

Mgr. Bc. Tomášková poděkovala přítomným za účast a ukončila jednání. 
 
Úkoly, které vyplynuly z jednání: 
 

1. Organizační pracovnice zajistí předložení jednacího řádu a statutu ŠK na OPO, 
oddělení organizační.  

2. Pracovnice OŠK rozešle členům ŠK informace k současnému přehledu 
aprobovaných pedagogů na základních školách. 

 
 
 
Další zasedání Školské komise se uskuteční dne 06.04.2020 od 15:00 hodin,  
místo: Magistrát města Děčín, ul. 28. října 1155/2, Děčín I, malá zasedací místnost.  
 
 
Zapsala:  Hana Kalfářová, v.r.  
 
Schválila:  Mgr. Bc. Alena Tomášková, v.r.  

předsedkyně Školské komise 
 


